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Protokół 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Gminy Miedźno  

odbytej w dniu 20 marca 2013r. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Zdzisław Bęben – przewodniczący 

2. Wojciech Tałajczyk – wiceprzewodniczący 

3. Mirosław Zawada – członek 

4. Janina Antczak – członek 

5. Marcin Sznober - członek 

6. Mirosław Oziembała – członek 

7. Grażyna Gorzałka - członek 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Andrzej Szczypiór - Wójt 

2. Leszek Idasz – Przewodniczący Rady Gminy 

3. Teresa Ściebura – Skarbnik Gminy 

4. Iwona Trocha – Zastępca Skarbnika 

5. Cezary Sobański – Księgowy Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Oświaty  

Samorządowej w Miedźnie (ZEAOS) 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Kontrola działu 600 – Transport i łączność, Rozdział 60016 – Drogi publiczne 

gminne. 

3.  Kontrola wydatków poniesionych na ochronę przeciwpożarową w 2012 roku (dotacje 

dla Ochotniczych Straży Pożarnych i wydatki ponoszone bezpośrednio z budżetu 

Gminy). 

4. Kontrola wydatków związanych z promocją sportu oraz działalnością w zakresie 

kultury fizycznej za 2012 r. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia komisji. 

 
Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad 

dokonał przewodniczący Komisji Zdzisław Bęben, informując jednocześnie o możliwości 

zgłaszania zmian do porządku obrad.  

Na prośbę Skarbnika Przewodniczący zaproponował zamianę punktu 2 z 3. 

Porządek obrad po zmianie poddano pod głosowanie: 

 głosów „za”   - 7 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Wobec powyższego Komisja obradowała według następującego porządku posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Kontrola wydatków poniesionych na ochronę przeciwpożarową w 2012 roku (dotacje 

dla Ochotniczych Straży Pożarnych i wydatki ponoszone bezpośrednio z budżetu 

Gminy). 
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3. Kontrola działu 600 – Transport i łączność, Rozdział 60016 – Drogi publiczne 

gminne. 

4. Kontrola wydatków związanych z promocją sportu oraz działalnością w zakresie 

kultury fizycznej za 2012 r. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia komisji. 

 

Ad. pkt. 2. 

Przewodniczący Komisji zapytał, jakie dofinansowanie otrzymuje Ochotnicza Straż Pożarna 

(OSP) Kołaczkowice na gotowość bojową. Odniósł się on do informacji przygotowanych 

przez Skarbnika, z których wynika, że OSP Kołaczkowice otrzymuje więcej środków 

finansowych niż OSP Władysławów. 

Skarbnik przypomniała, że OSP Kołaczkowice nie bierze dotacji na gotowość bojową, tylko 

jest finansowana z budżetu gminy. 

Przewodniczący Bęben zapytał o przeglądy samochodów OSP, a mianowicie „czy te 

jednostki, które otrzymują dotację wykonują z jej środków przeglądy, a inne mają zapłacone  

z budżetu gminy.” 

Skarbnik odpowiedziała, że przeglądy samochodów OSP odbywają się w różnych terminach. 

Przewodniczący Komisji zgłosił wniosek, aby wszystkie jednostki OSP z terenu gminy były 

finansowane poprzez dotację na gotowość bojową, a nie bezpośrednio z budżetu gminy. 

Wniosek poddano pod głosowanie: 

 głosów „za”   - 7 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 0 

Wniosek przeszedł. 

Skarbnik zapytała, czy taka zasada ma obowiązywać od 2014 roku, czy od drugiego półrocza, 

jak będzie wypłacana II transza środków. 

Przewodniczący Idasz zapytał, ile kosztuje prowadzenie konta bankowego dla OSP. 

Przewodniczący Bęben odpowiedział, że w Banku Spółdzielczym w Miedźnie taki rachunek 

jest prowadzony bez opłat. 

Przewodniczący Idasz powiedział, że dotacje dla małych jednostek, jak Borowa czy 

Władysławów w wysokości ok. 4.000,00 zł powodują to, że jednostki te nie mogą nawet 

zakupić ubrania strażackiego, bo kosztuje ono ok. 2.000,00 zł. Zapytał, czy w przyszłym roku 

nie byłoby możliwości wspomożenia finansowego małych jednostek OSP. 

Radny Oziembała powiedział, że na terenie gminy jest za dużo jednostek OSP. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że takie problemy powinny być omawiane podczas 

Zarządu Gminnego OSP. 

Radny Oziembała powiedział, że małe jednostki OSP nie wiele pomogą większym 

jednostkom. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że środki finansowe są przekazywane na świetlice, a na 

jednostki OSP nie ma. 

Przewodniczący Idasz dodał, że chodzi przede wszystkim o to, aby utrzymać jednostki OSP. 

Radna Gorzałka stwierdziła, że środki finansowe z programu „alkoholowego” można 

podzielić w inny sposób. 

Radny Oziembała powiedział, że podczas festynów strażacy też mogą zarobić. Dodał, że 

należy samemu próbować zdobyć środki finansowe. 

Przewodniczący Bęben powiedział, że w takich miejscowościach jak Krzepice, czy Kłobuck 

środki finansowe nie trafiają na rady sołeckie. 

Radny Oziembała powiedział, że „dawniej małe sołectwa miały po 2.000,00 zł z funduszu 

sołeckiego i za te środki finansowe nie wiele mogły zrobić.” 
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Radny Bęben powiedział, że Dzień Kobiet powinien być organizowany ze składek, a nie  

z budżetu gminy. 

Radna Antczak powiedziała, że często kobiety nie chcą nawet wyjść z domu, a co dopiero 

składka. 

Radny Oziembała odniósł się do sytuacji, gdzie sołtys ma pieniądze z funduszu sołeckiego na 

wieniec dożynkowy, a dostaje jeszcze pieniądze z budżetu gminy. 

Radny Bęben powiedział, że jednostka OSP z Władysławowa dostała nowy samochód  

i powinna być jeszcze bardziej zmotywowana do pozyskiwania środków finansowych.  

Radny Oziembała zapytał, jakie obowiązki mają kierowcy samochodów w jednostkach OSP. 

Przewodniczący Idasz powiedział, że po każdym wyjeździe kierowca musi rozłożyć, 

wysuszyć i poskładać węże strażackie, uporządkować garaż, „przepalić samochód.” 

Radny Oziembała stwierdził, że gdyby dzisiaj sprawdził samochody strażackie to każdy 

samochód powinien wyjechać bez problemu. 

 

Przewodniczący Komisji przeszedł do wniosku podjętego podczas ostatniej komisji w 

sprawie wyliczenia jednostkowego kosztu utrzymania ucznia w Zespole Szkolno - 

Przedszkolnym w Mokrej, z uwzględnieniem wynagrodzenia nauczycieli gimnazjum i szkoły 

podstawowej w Miedźnie, którzy uzupełniają etat w Mokrej. 

Księgowy Sobański powiedział, że przygotował zestawienie, które uwzględnia koszty 

uzupełniania etatów ponoszone przez inne jednostki kosztem Mokrej. 

Przewodniczący Bęben powiedział, że koszt utrzymania ucznia z 1160,62 zł wzrósł do 

1267,30 zł, zatem różnica wynosi 106,68 zł. Przewodniczący zwrócił uwagę, aby dążyć do 

obniżenia kosztów utrzymania placówki. 

Radna Gorzałka zapytała, czy w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Mokrej jest 

utrzymywane łączenie klas. 

Wójt odpowiedział, że tam gdzie da się zajęcia połączyć to są one łączone. 

Przewodniczący Bęben powiedział, że należy się zastanowić nad kosztami placówki 

oświatowej w Mokrej. Poddał pod wątpliwość, czy prawidłowe jest, że inna jednostka ponosi 

koszty utrzymania nauczyciela. 

Wójt odpowiedział, że według niego wszystko jest w porządku. 

Przewodniczący Idasz powiedział, że „ subwencja oświatowa przychodzi na uczniów”. 

Wójt powiedział, że „zawsze największe uwagi do oświaty mają samorządowcy, którzy mają 

z nią kontakt.” 

 

Ad pkt. 3. 

Przewodniczący Komisji zapytał, jakie środki finansowe przeznaczają rady sołeckie na 

remont dróg. 

Radny Sznober powiedział, że te środki, które przeznaczają są na remonty cząstkowe dróg. 

Przewodniczący Bęben zapytał o utwardzenie drogi w Borowej. 

Radny Sznober powiedział, że według niego chodzi o utwardzenie drogi do państwa 

Belowskich. 

Przewodniczący Komisji zapytał o wypłacone kary i odszkodowania osobom fizycznym. 

Zastępca Skarbnika Trocha powiedziała, że wypłaty dotyczą przejmowanego przez gminę 

gruntu przy ul. Św. Jadwigi. 

Przewodniczący Bęben zapytał, ile wynosiły stawki za 1m
2
. 

Wójt odpowiedział, że stawka wynosiła od ok. 10 zł do 26 za 1 m
2
. 

Przewodniczący Komisji zapytał, ile gmina zapłaci za grunt pod drogę Majową  

w Wapienniku. 
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Wójt odpowiedział, że państwo Grabowscy i pan Maj chcieli uzgodnić cenę za grunt. Jednak 

grunt, który otrzymali państwo Grabowscy był przekazany za rentę strukturalną, dlatego też  

z tego gruntu muszą być wywłaszczeni. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy kwota 7.856,93 zł została wydana na remonty dróg po 

sezonie zimowym. 

Wójt potwierdził. 

Przewodniczący Komisji zgłosił wniosek, aby Wójt zwrócił się z pismem do Starostwa 

Powiatowego o remont drogi - ulicy Leśnej od skrzyżowania z ulicą Władysława Jagiełły do 

piekarni. 

Wniosek poddano pod głosowanie: 

 głosów „za”   - 6 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 0 

Wniosek przeszedł. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał o wydatek w kwocie 6.500,00 zł na dokumentację 

techniczną ulicy Majowej. 

Wójt odpowiedział, że wydatek został poniesiony na zakup map do celów projektowych. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że „drogi powinny być budowane tam, gdzie mieszkają 

ludzie.” 

Wójt powiedział, że od 10 lat trwają starania o budowę drogi Majowej w Wapienniku.    

   

Ad pkt. 4. 

Zastępca Skarbnika Trocha powiedziała, że dotacje dla klubów sportowych działających na 

terenie gminy wyniosły 74.000,00 zł w 2012 roku. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że współpraca klubów sportowych z księgowością 

Urzędu Gminy się polepszyła. 

Wójt dodał, że zaangażowanie we współpracę było większe. Sprawozdania składane przez 

kluby są o wiele lepsze niż poprzednie. 

Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę, że wzrosły wydatki na działalność uczniowskich 

klubów sportowych i rozgrywki sołeckie. 

Wójt powiedział, że wydatki wzrosły ze względu choćby na ubezpieczenia zawodników. 

Przewodniczący Komisji zapytał, jak wygląda sprawa sędziowania podczas rozgrywek. 

Wójt odpowiedział, że jest za tym, aby wykonywały to osoby z terenu gminy. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Protokolant   Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

(-) Aleksandra Bernaś   (-) Zdzisław Bęben 

 


